
 
Luottamushenkilöiden ja johtavien viranhaltijoiden vierailu Haverin kaivosmäelle 
 
Viljakkala-neuvosto 06.09.2023 § 22  
  
 
Päätösehdotus Viljakkala-neuvosto keskustelee luottamushenkilöiden ja johtavien 

viranhaltijoiden vierailusta Haverin kaivosmäelle. 
 

Päätös Viljakkala-neuvosto keskusteli luottamushenkilöiden ja johtavien viranhaltijoiden 
vierailusta Haverin kaivosmäelle. 

 
 Kaupungin taholta on ilmoitettu, että vierailun ajankohdaksi sopii kevät 2024. 

Viljakkala-neuvosto päätti ehdottaa ajankohdaksi pe 24.5.2024. 
 
 Viljakkala-neuvosto pitää tärkeänä, että Viljakkalan aluetta markkinoidaan 

jatkossa aktiivisesti eri medioissa. Erityisesti markkinoinnilla voidaan houkutella 
kävijöitä Haverin matkailu- ja museoalueelle. Tärkeäksi koetaan myös kuntaan 
matkailun myötä tulevat tulot. 

 
 Viljakkala-neuvosto keskusteli lisäksi Piippulanrivin tilanteesta ja totesi 

tilannekatsauksen asioiden etenemisestä tarpeelliseksi. Seuraavaan kokoukseen 
kutsutaan asiantuntijavieras rakennusvalvonnasta. 

 
 Merkittiin pöytäkirjaan, että Juha Tuominen saapui kokoukseen tämän asian 

käsittelyn aikana klo 17.06. 
 
Viljakkala-neuvosto 27.03.2024 § 12  
  

 
Päätösehdotus: Viljakkala-neuvosto keskustelee luottamushenkilöiden ja johtavien 

viranhaltijoiden vierailusta Haverin kaivosmäelle. 
 

Päätös: Viljakkala-neuvosto keskusteli vierailun ajankohdasta, osallistujista ja sisällöstä. 
Vierailuun pe 24.5.2024 klo 13-15 osallistuu kaupungin johtoryhmä. Viljakkala-
neuvosto järjestää osallistujille opastetun kaivoskierroksen, minkä jälkeen 
kokoonnutaan keskustelemaan Viljakkalan ajankohtaisista asioista Kultacasinolle. 

 
 
Viljakkala-neuvosto 24.05.2024 § 17    
         

 
Päätösehdotus: Viljakkala-neuvosto keskustelee johtoryhmän vierailusta ja kirjaa yhteenvedon 

tapaamisesta pöytäkirjaan. 
 

Päätös: Kaivoskierros aloitettiin parkkipaikalta klo 13.00 Viljakkalan Haveri ry:n 
kaivoskierrosoppaan Pirkko Vuolteen johdolla. Pirkko Vuolle kertoi kierroksen 
aikana kaivoksen historiaa ja matkalla käytiin tutustumassa vankitaloon, 
kivinäyttelyyn muuntajarakennuksessa ja kaivosmuseolla, jossa otettiin myös 
yhteiskuva porukasta. Kierroksen lopuksi oli kahvitarjoilu ravintola Kultacasinolla, 
missä kahvin lomassa käytiin keskustelua ajankohtaisista asioista Viljakkala-
neuvoston puheenjohtaja Pekka Hietaniemen johdolla.  
 
Keskustelussa nousivat esiin linja-autokuljetukset Viljakkalassa, lippujen saanti 
busseihin, omat sisäiset bussikuljetukset, eri kaava-asiat sekä alueen 



markkinointi. Kaupunginjohtaja totesi tilaisuuden olleen hyvä, eritoten 
kaivoskierroksen osalta ja kiitti järjestäjiä tilaisuudesta. 

 


